

檔案編號：CRBC-BKJV/ED202202/21.01.00/003271/L

本函編號：PN-138

土木工程拓展署合約編號：ED/2022/02

通告 (更新版)
T4 號主幹路及相關工程
封閉獅子山隧道公路附近的兩個行人設施

就原定於 2025 年 10 月 20 日實施的行人改道安排，工程團隊在聽取沙田區議員的意見後，決定將獅子山隧道公路獅子橋的一段行人路，及與車公廟路交界的行人隧道延至 2025 年 11 月 1 日起封閉。行人可使用替代路線前往目的地，詳情請參閱附圖。現場會設置適當的指示牌，提示行人有關安排。

感謝你的體諒和理解。如有查詢，歡迎致電 24 小時工程熱線 9391-1754。



中國路橋 - 利基工程聯營

2025 年 10 月 20 日

Notice (Updated)
Trunk Road T4 and Associated Works
Closure of two pedestrian facilities in the vicinity of Lion Rock Tunnel Road

Regarding the pedestrian diversion originally scheduled for implementation on 20 October 2025, after consulting with Sha Tin District Council members, the project team has agreed to postpone the closure of a section of footpath on the Lion Bridge at the Lion Rock Tunnel Road, and the pedestrian subway at the junction of Lion Rock Tunnel Road and Che Kung Miu Road to **1 November 2025**. Pedestrians can reach their destinations via alternative routes. Please refer to the attachment for details. Appropriate signs will be erected on-site to guide pedestrians.

Thank you for your consideration and understanding. Should you have any queries, please do not hesitate to call our 24-hour Project Hotline 9391-1754.



CRBC-Build King JV

20 October 2025

T4 號主幹路及相關工程 – 封閉獅子山隧道公路附近的兩個行人設施 (2025 年 11 月 1 日生效)

Trunk Road T4 and Associated Works – Closure of two pedestrian facilities in the vicinity of Lion Rock Tunnel Road (Effective from 1 Nov 2025)

